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关于本书：
当你的思维……
他的医生是世界上首屈一指的，而他的父亲也是州里最有权势的人物之一，但这些，都无法阻止麦克向他心中最阴暗的魔鬼屈服。而这个魔鬼，正不断告诉麦克：是时候完结一切了…
在策划一个谋杀的……
这看起来是一起极为明了的案子，但侦探克莱尔·摩根的爱人，尼古拉斯·布莱克医生却不这样认为。他认出了麦克是自己之前一位极为麻烦的病人。不久，克莱尔在麦克的家中发现了另外一具尸体，而凶手的作案手法令人发指：尸体蜷缩在烤箱中，已被烤的面目全非……
死亡游戏……
克莱尔唯一的线索是每个受害者的手腕上，都有一个串珠手镯，而这个串珠，则是人们认为可以避开邪恶的东西，她也发现了这些死者所惧怕的事物。但这时，她自己也陷入了一个思维游戏，对手就是那个狡猾而变态的杀手……
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琳达·拉德（Linda Ladd），畅销书作者，Head to Head是她间隔十年后的一本精彩回归之作。琳达现住在密苏里州的波普拉布拉夫，并正忙于自己的下一部小说。作者个人网页：www.lindaladd.com.
About the author: 
Linda Ladd is the bestselling author of over a dozen novels. Head to Head marked her exciting return to publishing with a debut thriller after almost a decade’s hiatus. Linda makes her home in Poplar Bluff, Missouri, where she is at work on her next novel featuring Claire Morgan. Visit her at www.lindaladd.com.
Book Description: 

When The Mind…
His doctors are the best in the world, his father one of the most powerful men in the state. But they couldn’t stop Mikey from succumbing to his darkest demons—the ones inside his head. The ones who told him it was time to end it all. 

Plays A Deadly Game…
It should have been an open-and-shut case, especially since detective Claire Morgan’s lover, Dr, Nicholas Black, recognized Mikey as a former troubled patient. Then Claire finds another body in Mikey’s home. Curled inside an oven, charred beyond recognition, the method of murder mind-boggling… 

Of Murder
Claire’s only lead is a beaded bracelet around each victim’s wrist, believed to ward off the “evil eye.” But by the time she discovers what the dead were afraid of, she’s trapped in a mind game of her own—with a brilliant, sadistic killer. And this time, there’s a method to the madness… 

Reviews:
“One of the most creepy, crawly and compelling psychological thrillers ever.”---Fresh Fiction on Dark Places
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